

JABATAN KERJA RAYA KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan dan Jenis Pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat Yang Memanggil Tawaran	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan	Borang Saringan Wajib & Dokumen Tender	Harga Dokumen & Cara Bayaran	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
JABATAN KERJA RAYA NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS	<p>PEMBINAAN TABIKA KEMAS BERKEMBAR TAMAN POLITEKNIK, PORT DICKSON, NEGERI SEMBILAN.</p> <p>No. Tender : JKR/DT/P/003/2022</p>	<p>TENDER TERBUKA (Khas Bumiputera)</p> <p>T1 - Syarikat 100% Milik Tempatan</p>	<p>i. Berdaftar dengan CIDB Gred G3 Kategori B Pengkhususan B04</p> <p>ii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan / PUKONSA / UPKJ</p> <p>iii. Sijil Taraf Bumiputera (STB) yang sah dengan PKK</p>	<p>DOKUMEN TENDER ADALAH SECARA ATAS TALIAN</p> <p>Petender WAJIB mengisi BORANG SARINGAN WAJIB (<i>Google Form</i>) di pautan https://jkrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender</p> <p>bermula dari 22 Jun 2022 sehingga 24 Jun 2022</p> <p>Taklimat Tender dan Lawatan Tapak adalah WAJIB dan akan diadakan pada 28 Jun 2022 (Selasa) jam 10.00 pagi di JKR Port Dickson, Negeri Sembilan</p> <p>(Hanya petender yang telah disenarai pendek dan layak sahaja yang akan menyertai Taklimat Tender dan Lawatan Tapak)</p>	<p>Harga Dokumen: RM 50.00</p> <p>Bayaran secara Perbankan Internet menerusi JomPAY sahaja</p>	<p>Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Sembilan Darul Khusus, Tkt. 2, Blok B, Wisma Negeri, 70990 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.</p> <p>Tarikh Tutup Tender: 25 Ogos 2022 (Khamis)</p> <p>Waktu Tutup Tender: 5.00 Petang</p>

Hanya petender yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan, layak menyertai sesi taklimat tender dan lawatan tapak. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan atau PUKONSA atau UPKJ.

Petender yang telah membuat bayaran perlu mengemukakan slip bayaran sebagai bukti pembayaran. Seterusnya petender akan diberi pautan JCloud melalui e-mel berserta nama pengguna dan kata laluan bagi tujuan memuat turun dokumen tender.

Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) seperti yang dinyatakan di dalam Arahan Kepada Petender.

Petender dinasihatkan supaya merujuk laman sesawang JKR Negeri Sembilan di pautan <https://jkrns.ns.gov.my/tender-sebutharga2/kenyataan-tawaran-tender> dan e-mel dari semasa ke semasa sepanjang tempoh tender ini.

